



### **APSA / Boyuan Joint Luncheon Seminar on**

# "Global Economic Outlook and RMB Internationalization" Wednesday, 9 January 2013

Asia-Pacific Structured Finance Association (APSA) and Boyuan Foundation (博源基金会) have the pleasure of inviting you to attend the above 2013 keynote lunch-time seminar. The Seminar will be conducted in English.

12:00 noon - Arrival and Registration

12:15 am - Opening Remarks

Ms. Susie Cheung, Co-Convenor of APSA Mr. He Di, Director General of Boyuan Foundation

12:25 am - Seminar: "Global Economic Outlook and RMB Internationalization"

Moderator - Mr. Pius Chong, Co-Convenor of APSA

01:55 pm - Closing Remarks

Ms. Susie Cheung, Co-Convenor of APSA

02:00 pm - End

#### About the presenters:

#### Mr. MA Jun 马骏先生

Managing Director and Chief Economist for Greater China, Deutsche Bank 德意志银行董事总经理、大中华区首席经济学家 Academic Committee Member of Boyuan Foundation 博源基金会学术委员会委员

Ma Jun is Managing Director, Chief Economist for Greater China, and Head of China/Hong Kong Strategy with Deutsche Bank. Prior to joining Deutsche Bank in 2000, Jun worked as economist and senior economist at the International Monetary Fund and World Bank from 1992-2000. From 1988-1990, Jun was an Economic Research Fellow at the Development Research Center of China's State Council. Jun has published nine books and several hundred articles on the Chinese economy, global economy, and financial markets. Jun was frequently invited by government agencies for policy discussion. His main research interests include macroeconomic forecasting, monetary and exchange rate policy, RMB internationalization and capital account liberalization, financial market development, and structural reforms.

Jun has been frequently rated at the top in his fields by various investor polls. His accolades in recent years include the No.1 Asia economist and the No.1 China analyst in Institutional Investor's survey for the past four years in a row (2009-2012), as well as many No. 1 rankings in China economics and China strategy by Asiamoney, Thomson Reuters, and Sohu Finance. Jun received his Ph.D. in Economics from Georgetown University in 1994, his master's degree in Management Science from Fudan University in 1988. Jun is a member and director of China Finance-40 Forum, member of the academic committee of Boyuan Foundation, member of the academic committee of Shanghai New Finance Institute, member of the academic committee of International Finance Forum, member of World Economic Forum's Agenda Council on International Monetary System, Vice Chairman of Hong Kong Finance Association, and Adjunct Professor at Fudan University.

马骏博士为德意志银行董事总经理、大中华区首席经济学家、中国与香港首席投资策略师。自1992至2000年,马骏就职于世界银行和国际货币基金组织,曾任经济学家和高级经济学家。1988年至1990年间,马骏为中国国务院发展研究中心研究人员。马骏发表了数百篇关于中国经济、国际经济和金融市场的文章,撰写和主编了九本著作,并经常受邀参与政府经济政策的咨询讨论。他的研究兴趣包括宏观经济预测、货币和汇率政策、人民币国际化与资本账户开放、资本市场发展、结构性改革等。

马骏连续4年(2009-2012)被《机构投资者》(Institutional Investors)杂志评为亚洲经济学家第一名和中国分析师第一名,并多次被汤森路透、《亚洲货币》等评为经济学和策略研究第一名。马骏于1994年在美国乔治城大学获经济学博士学位,1988年在中国复旦大学管理学院获管理科学硕士学位。马骏为中国金融40人论坛成员和理事、博源基金会学术委员会委员、上海新金融研究院学术委员会委员、国际金融论坛学术委员、世界经济论坛国际货币体系议程委员会委员、复旦大学客座教授、香港高校联金融协会副主席。

#### Dr. Dong HE, JP 何东博士 太平绅士

Executive Director (Research), Hong Kong Monetary Authority 香港金融管理局助理总裁 Director, Hong Kong Institute for Monetary Research 香港金融研究中心主任 Academic Committee Member of Boyuan Foundation 博源基金会学术委员会委员

Dr. Dong He is Executive Director (Research) at the Hong Kong Monetary Authority, responsible for research on policy issues relating to monetary and financial stability. He is also Director of the Hong Kong Institute for Monetary Research. Prior to joining the HKMA in August 2004, Dr. He was a staff member of the International Monetary Fund during 1998-2004 and a staff member of the World Bank during 1993-1998. Dr. He holds a doctorate in economics from the University of Cambridge, and has written extensively on macroeconomic and financial market issues relating to Hong Kong, Mainland China and other emerging market economies.

何东博士任香港金融管理局助理总裁(经济研究),负责有关货币及金融稳定研究事务,亦同时兼任香港金融研究中心主任。何东博士拥有剑桥大学经济学博士学位,并就广泛的经济课题,特别是有关香港与中国内地的宏观经济与金融市场,发表过多篇研究文章。何博士于 1993 年至 1998 年在世界银行任职,于 1998 年至 2004 年在国际货币基金组织任职,为高级经济学家。何博士于 2004 年 8 月加入金融管理局,并于 2009 年 8 月获委任现职。

More information is available at APSA's website: <a href="www.apsa-asia.com">www.apsa-asia.com</a> and Boyuan's website: <a href="www.boyuan.hk">www.boyuan.hk</a>





Email: info@apsa-asia.com

## APSA / Boyuan Joint Luncheon Seminar on "Global Economic Outlook and RMB Internationalization"

Date: Wednesday, 9 January 2013

**Time:** 12:00 noon - 2:00 p.m.

Language: The Seminar will be conducted in English

Venue: The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

Turner Room, Level 41, HSBC Main Building, 1 Queen's Road Central, Hong Kong

**Admission:** • HK\$150 for paid-up APSA members and Boyuan Foundation members

HK\$150 for paid-up Hong Kong Securities Institute (HKSI) members
HK\$150 for paid-up Treasury Markets Association (TMA) members

• HK\$150 for paid-up HCFA members

• HK\$300 for non-APSA/Boyuan members

• Sandwiches and drinks will be provided

• Interested parties are welcome to join APSA now

(Seats are limited. Admission to the Seminar is on a first-come, first-served basis.)

• To confirm a seat, please send cheque with Reply Slip on or before 8 January 2013

RSVP: Please email info@apsa-asia.com by Tuesday, 8 January 2013

To: The Asia-Pacific Structured Finance Association Limited

21st Floor, Gloucester Tower, The Landmark, 15 Queen's Road Central, Hong Kong

#### **REPLY SLIP**

APSA / Boyuan Joint Luncheon Seminar on Wednesday, 9 January 2013 "Global Economic Outlook and RMB Internationalization"

	***	T. CADGA 1 TH ( 14 G )	E 1 1: 1 C CHY/0150 C 1	
Ш	**	I am a member of APSA and will attend the Seminar. Enclosed is a cheque for of HK\$150 for admission fee.		
	**	I am a member of Boyuan Foundation $^{\#}$ / HKSI $^{\#}$ / TMA $^{\#}$ / HCFA $^{\#}$ and will attend the Seminar. Enclosed is a cheque of HK\$150 for admission fee.		
	**	I will attend the Seminar, and enclose a cheque of HK\$300 as admission fee (for non-APSA/Boyuan member).		
	**	I / we will join APSA as new member. Enclosed are my/ our Application Form and a cheque of HK\$ made payable to "The Asia-Pacific Structured Finance Association Limited" a application fee for individual/corporate membership.		
		Name and Title (in Block Letters)	Name of Firm	
	_	Contact Telephone Number	E-mail Address	

<sup>\*\*</sup> Please tick as appropriate

<sup>\*</sup> Please delete as appropriate